
    

 
 

 
‘s-Hertogenbosch, 14 december 2015 

 
Schriftelijke vragen van GroenLinks Brabant aan het college van Gedeputeerde Staten over 
een voorgenomen forse uitbreiding van een nertshouderij binnen Brabant. 
 
 
Betreft: uitbreiding nertshouderij na verplaatsing  

 

Geachte leden van Gedeputeerde Staten, 

Rond de Wet Verbod Pelsdierhouderij is veel te doen in Brabant. Onze provincie herbergt de 
grootste nertsenpopulatie van Europa. Waar elders in de veehouderij de inkomsten sterk 
onder druk staan, is het houden van nertsen voor de bonthandel zeer lucratief. 

Het verbod op het houden van dieren voor bont, als luxeartikel, kan rekenen op instemming 
van een meerderheid van de Nederlanders. Het Hoger Beroep van de sector tegen de wet 
van januari 2013 is in november 2015 nietig verklaard door de rechter. Hangende het hoger 
beroep is het aantal nertsen in Brabant met 3% gegroeid, zoals bleek uit een overzicht van 
juni 2015 dat u ons stuurde aan de hand van een motie van GroenLinks die door Provinciale 
Staten is aangenomen. Onze collega’s van de Partij voor de Dieren hebben u vorige week 
gevraagd stelling te nemen tegen de uitbreidingen. Onze fractie deelt dit verzoek.  

Wij hebben informatie gekregen over een voorgenomen verplaatsing van een nertshouderij 
die gepaard zal gaan met een forse groei. Te weten een uitbreiding van 9.000 vergunde 
moederdieren naar 13.000. Vanuit de feitelijke situatie van zo’n 6.785 aanwezige dieren (zo 
bleek uit controle in 2012) een toename van bijna 50%. Of meer, ervan uitgaande dat een 
moederdier 5-7 jongen werpt.  
 
We hebben aan u de volgende vragen: 

1. Bent u op de hoogte van het voornemen van een ondernemer om een bestaande 
nertshouderij met 9.000 vergunde dieren te verplaatsen van Beek en Donk 
(Laarbeek) naar de Kapelweg in Bergeijk of bent u voornemens u hierover te laten 
informeren? Is u bekend dat het aantal dieren na verplaatsing zal toenemen tot 
13.000 moederdieren, af te lezen aan de ontwerpvergunning van 3 juli 2015?  



    

2. Is deze bedrijfsontwikkeling naar uw mening in lijn met de gewenste transitie naar 
een zorgvuldige en duurzame veehouderij in Brabant, zoals verwoord in het 
Bestuursakkoord? Zo ja, kunt u dit motiveren? 

3. Is er bij uw weten een juridische grondslag, zoals een uitzonderingsartikel, voor het 
mogen laten toenemen van het aantal pelsdieren na de inwerkingtreding van het 
Verbod Pelsdierhouderij? Zo ja, welke? 

4. Bent u van plan uw bevoegdheden in te zetten als toezichthouder op gemeenten 
door met de gemeente Bergeijk in gesprek te gaan over de omgevingsvergunning van 
dit bedrijf? Zo nee, waarom niet? Zo ja, wanneer en met welke inzet? 

 

GroenLinks Brabant,  

 

Hagar Roijackers 

 

 

 


